

## The Creed of Islam

للإمام عَبدِ اللهِ بنِ عَلَوِيّ الحَدّاد

الحُسَينيّ الحَضرَمِيّ

Al-Imam 'Abdullah Ibn 'Alawi Al-Haddad

## بسم الله الرحمن الرحيم

الحَمْدُ للهِ وَحْدَهُ, وَصَلَّى اللهُ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ وَآلِهِ وَصَحْبِهِ وَسَلَّمَ ((وَبَعْدُ)) - فَإِنَّا نَعْلَمُ وَنَعْتَقِدُ وَاللهِ وَحْدَهُ لا شَرِيْكَ لَهُ إَلَهُ عَظِيْمٌ, مَلِكُ كَبِيْرٌ وَنُوْقِنُ وَنَشْهَدُ: أَن لا إِلَهَ إِلا اللهُ وَحْدَهُ لا شَرِيْكَ لَهُ إِلَهُ عَظِيْمٌ, مَلِكُ كَبِيْرٌ

Praise belongs to Allah alone. May Allah bless our Master Muhammad, and his Family, and Companions, and grant them peace. We know, have faith, believe, are certain, and testify that there is no god but Allah, alone without partner. He is a mighty God, a great king.

لا رَبَّ سِوَاهُ, وَلا مَعْبُوْدَ إِلا إِيَّاهُ, قَدِيمٌ أَزَلِيٌّ, دَائِمٌ أَبَدِيٌّ, لا ابْتِدَاءَ لأَوَّليَّتِهِ, وَلا انْتِهَاءَ لآخِرِيَّتِهِ

There is no lord besides Him, and nothing worthy of worship other than Him. He is beginninglessly eternal, and everlastingly eternal. His firstness has no beginning, neither has His lastness any end.

{لَمْ يَلِدْ وَلَمْ يُوْلَدْ, وَلَمْ يَكُن لَهُ كُفُوًا أَحَدٌ } لا شَبِيْهَ لَهُ وَلا نَظِيْر, وَ {لَيْسَ كَمِثْلِهِ شَيْءٌ أَحَدٌ صَمَدٌ }.

He is solitary, self-subsistent, {neither begetting nor begotten, matchless (without partner or peer)}. {There is nothing that resembles Him, and He is the Hearer, the Seer} [42:11].